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Многие инвалиды по всему миру в период пандемии COVID-19 столкнулись с различ-
ными трудностями, включая проблемы, связанные с оказанием своевременной медицин-
ской помощи, предоставлением непрерывного ухода и выплат по социальному обеспечению. 
Международные акты, регулирующие права инвалидов, включая Конвенцию ООН о правах 
инвалидов 2006 г. и международные нормы Международной Организации Труда (МОТ), пред-
усматривают различные меры, направленные на социальную защиту инвалидов, которые в 
условиях коронавирусной инфекции приобрели особую актуальность. В этой связи интерес 
представляет анализ российского законодательства в области прав инвалидов с целью выра-
ботки рекомендаций по его дальнейшему совершенствованию с учетом международных норм. 
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Many persons with disabilities around the world faced a variety of challenges during the COVID-19 
pandemic, including issues related to timely medical care, continuous provision of long-term care and 
social security benefits. International acts regulating the rights of persons with disabilities, including 
the 2006 UN Convention on the Rights of Persons with Disabilities and international standards of 
the International Labour Organization (ILO), provide for various measures aimed at social protection 
of persons with disabilities, which in the context of coronavirus infection have acquired particular 
relevance. In this regard, it is of interest to analyze Russian legislation on the rights of persons with 
disabilities in order to develop recommendations for its further improvement, taking into account 
international standards.
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